
Zápisnica zo zasadnutia Výboru RZ pri Gymnáziu Jozefa Lettricha v Martine  

 

konaného dňa 9.09.2024 o 16.00 hod. 

 

počet prítomných členov: 13 

počet neprítomných členov: 3 

z toho ospravedlnení: 2 

 

Výbor RZ bol 13 prítomnými členmi uznášania schopný.  

 

hostia:     PaedDr. Eva Kuková, riaditeľka školy  

                Mgr. Lucia Hrušková - pedagogický zástupca  

                Silvia Pálffyová – hospodárka RZ  

                 

Program:  

1. Otvorenie predsedníčky RZ  

2. Informácie riaditeľky školy 

3. Informácie zástupkyne školy 

4. Informácie hospodárky RZ 

5. Informácie predsedníčky RZ 

6. Diskusia  

7. Uznesenie  

8. Záver  
 

Rokovanie:  

 

K bodu č.1: Otvorenie a informácie predsedu RZ  

     Na úvod zasadnutia predsedníčka RZ Ing. Katarína Jelínková privítala všetkých členov 

výboru RZ a predstavila nových členov výboru RZ. Následne požiadala riaditeľku školy 

o informácie o školskom roku 2024/2025. 

 

K bodu č.2: Informácie riaditeľky školy PaedDr. Eva Kukovej 

 

1)  Riaditeľka školy poďakovala za pomoc, podporu a spoluprácu a poskytla základné 

informácie týkajúce sa organizačného zabezpečenia školského roku 2024/2025. Poskytla 

členom výboru RZ ďalšie dôležité informácie: 

- Požiadala členov výboru RZ, aby informovali rodičov o tom, že Edupage je jediný 

komunikačný prostriedok so školou a aby sledovali informácie vo svojom rodičovskom 

konte 

- Počet žiakov – 412, chlapcov 209, dievčat 203, počet  učiteľov - 33 interných uč. + 7 

externých 

- Pôsobenie školskej psychologičky – Mgr. Gabriely Stachovej – utorok, streda, štvrtok – 

7.30 – 15.30 hod. 

- Požiadala rodičov o informovanie rodičov v sekundách až kvartách, že môžu žiadať o 

podporu stravovacích návykov žiakov – ešte všetci neodovzdali žiadosti o dotáciu (máme 

187 žiadostí – nárok má 214 žiakov) 

 



Počas minulého školského roku sme zrealizovali: 

- rekonštrukciu kúrenia v celkovej výške 205 000,-  € 

- nákup edukačného softvéru Edulab, SmartBooks, MapaSlovakia – v sume 4660,- € 

- prebudovanie veľkej zborovne na Gymleťácky ateliér – odbornú učebňu na výučbu VYV 

a UKL -  7 600,- €  

- rekonštrukcia školskej jedálne – šalátoboxy, softvér na objednávanie stravy, podnosy 

a vozíky 15 050,- €  

- výpočtová technika pre učiteľov a žiakov z projektu Digitálne vybavenie – v celkovej 

sume 26 326,80 € 

 

Počas letných prázdnin sme začali úpravy (ešte nie sú ukončené): 
- debarierizácia – v celkovej sume 179 703,- € - predpokladaný termín ukončenia – 

november 2024 

- podlahová krytina pred šatňami – 3285,- € (ukončenie do konca septembra) 

- systém generálneho kľúča pre všetky kmeňové triedy kvôli zvýšenej bezpečnosti žiakov 

– ukončené 

 

Uvedené práce boli financované z rozpočtu školy, projektov alebo prenájmov telocviční. 

 

- Pripravujeme v školskom roku 2024/2025: 
- konferenciu o Lettrichovi – realizácia 14.11.2024 – z projektu mesta Martin – dotácia 

v celkovej sume 300,- € 

- Olympijský GymletRACE dňa 26.9.2024 – z projektu ŽSK Vráťme šport do škôl – 

v celkovej sume 2000,- € 

- Prestavba pobočky TK v našej škole – podlaha, regály, maľovanie – otvorenie v októbri 

2024 (regály sponzorsky daroval Martinus – náš absolvent Michal Meško) 

 

Počas školského roku sa uskutočnia jazykové a výmenné pobyty:  

- Jazykový pobyt Malta 

- Výmenný pobyt Groningen Holandsko 

- Výmenný pobyt Kutná Hora 

 

V závere svojho vystúpenia riaditeľka školy poďakovala za spoluprácu a požiadala výbor RZ 

o finančné prostriedky. Vzhľadom na výšku sumy na účte RZ požiadala o dotáciu buď na 

ďalšiu oddychovú zónu pre žiakov  na prvom poschodí, alebo o rekonštrukciu chemického 

laboratória. Členovia výboru boli v učebni a konštatovali, že stav učebne je zastaraný 

a nevyhovujúci.  

 

K bodu č.2: Informácie zástupkyne Mgr. Lucie Hruškovej 

- poskytla podrobnejšie informácie o zabezpečení aktivít v jednotlivých ročníkoch  

- oboznámila s termínmi veľkých školských podujatí a termínmi T 9 a  maturitných skúšok 

 

4. Informácie hospodárky RZ Silvie Pálffyovej 

- informovala o zostatku finančných prostriedkov na účte RZ 

- vysvetlila jednotlivé položky v rozpočte a požiadala o informovaní rodičov v triedach 

- požiadala, aby členovia výboru v triede informovali o použití finančných prostriedkov 

výlučne na skvalitnenie prostredia a výchovno-vzdelávacieho procesu 

 



5. Informácie predsedníčky RZ Ing. Kataríny Jelínkovej 

- poďakovala za všetky informácie a navrhla ponechať príspevok RZ vo výške 50 eur na 

každého žiaka 

- hlasovaním všetci účastníci potvrdili ponechať výšku príspevku 50eur – 13 prítomných 

hlasovalo za, nikto sa nezdržal, nikto nebol proti 

K bodu č. 6: Diskusia 

Diskusia sa priebežne viedla k jednotlivým bodom programu. 

p. Pšenka – zaujímal sa o projekt debarierizácie školy 

p. Okuliar – zaujímal sa o výmenný pobyt v Kutnej Hore a o spôsob výberu žiakov 

p. Nemilová – informovala o výmennom pobyte v Kutnej Hore v ich triede 

p. Adamov – reagoval na počet rodičov, ktorí neuhradili poplatky RZ, hoci je poplatok 

dobrovoľný, ide o sumu na zvýšenie kvality školy a na zvýšenie hygienického štandardu 

v škole 

p. Ivanová – zaujímala sa o cyklus exkurzií v škole  

p. Balážová – informovala sa o pasovacom večierku 

p. Okuliar – požiadal, aby sa informácia o výmenných pobytoch posielala aj rodičom 

prostredníctvom Edupage 

p. Jelínková- zaujímala sa o výlet do Anglicka 

p. Slabejová – zaujímala sa o lyžiarsky výcvik 

p. Antalová – vyjadrila sa k aktivitám v sexte 

Všetci prítomní diskutovali o aktivitách školy a organizácii školského roku. 

 

K bodu č.7: Uznesenie 

 

Výbor RZ berie na vedomie: 

- informácie vedenia školy o organizačnom zabezpečení školského roku 

- informácie o termínoch školských podujatí 

 

Výbor RZ ukladá: 

- triednym dôverníkom informovať rodičov o podujatiach v škole 

- informovať o príspevku na RZ 

 

Výbor RZ schvaľuje: 

- príspevok RZ na školský rok 2024/2025 vo výške 50 eur na každého žiaka 

 

K bodu č.5: Záver 

Predsedníčka  RZ ukončila rokovanie a poďakovala členom za účasť. 

 

 

V Martine dňa 10.09.2024 

 

Zapísala: Ing.arch. K.Jelínková, predsedníčka RZ 


